
 

Bestyrelsesmøde – Afdeling 695-0  
den 12. september 2023 
Kl. 10.00 til 12.00 hos Inge Lise Frejavej 59 
 

 
 
Referent: Inge Lise 
Ordstyrer: Inge Lise 
Til stede: Ingemarie, Helle og Inge Lise 
Afbud: Joan kom efter mødet 
 

 

Dagsorden:  

Referat fra sidste møde godkendt. 

Formanden har ordet. 
Sommerfesten i år blev desværre ikke til noget pga. regn/skybrud i stort set 1½ 
måned og min megen rejseaktivitet i juni og august. Vi har fået ny brugt 
plæneklipper (6 år ældre end den gamle). Den har ikke som lovet servostyring 
og har allerede været til reparation 2 gange. Der er udbetalt penge fra 
forsikringen til traktor, men der er tvivl om, vi får en traktor. Vi skal måske 
have eksternt selskab til at rydde sne. Lige nu er det til forhandling i Lejerbo. 
Viceværtsskuret er blevet malet. Erik har malet streger på parkeringsplads. 
Der har været råd på karnap i nr. 67. Tømrer har udbedret dette og Erik 
maler. Vi har afholdt Budgetmøde med Torben, Henrik og Erik. Poul Erik 
opsætter hegn mod Markvej slut september. Erik og jeg har haft skur 
gennemgang den 11. september. Orientering fra Lejerbo via mail den 11. 
september: Torben er stoppet i Lejerbo. Indtil stillingen er blevet besat, 
overtager Jesper Nielsen i samarbejde med Thomas Jefta Petersen og Pia 
Hesselvig. 
 

1. Siden sidst (bordet rundt) 
Intet at berette 
 

2. Fællesarealet planter mm. 
Der bliver opsat opslagstavle til information til beboerne på viceværtsskur. 
Øvrige ting (stander, vandtønde, plantekumme mm.) bliver indkøbt til 
foråret. 
 
 

3. Vedligeholdelsesfrit stakit i haverne og råd på skure 
Råd på skure bliver repareret og derefter bliver skuret malet antracitgrå 
som viceværtsskur til foråret. Henrik indhenter tilbud på stakitter, og så 
bliver det opsat i 2024. 
 
 
 

Frejavej 



4. Afdelingsmøde 
 
Afdelingsmødet er ændret til Hassinghave i stedet for Frejavej. Der var sket 
en dobbelt booking til et selskab, som ikke kunne ændres. 

 
 
5. Eventuelt 

Intet at berette 
 
 

6. Næste møde – 4. kvartal 2023 

Næste møde aftaler vi efter afdelingsmødet den 4/10-2023. 

 

  


